
1 
 

Olsztyn, 17 grudnia 2024 roku 

 

 

Protokół  V/2024 

z V Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie  

w dniu 17 grudnia 2024 roku 

 

 

V Sesja Rady Miejskiej w Olsztynie rozpoczęła się o godz. 12:06 i zakończyła 

o godz. 15:04.  

Na V Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie w dniu 17 grudnia 2024 roku obecnych 

było: do godz. 12:55 - 13 Radnych, od godz. 12:56 - 14 Radnych.  

Posiedzenie prawomocne. 

Sesja odbyła się w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Olsztyn,  

Plac Marszałka Józefa Piłsudskiego 10, 42-256 Olsztyn. 

Prowadzący obrady:  

- Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Olsztynie, Katarzyna Kulińska-Pluta. 

 

Porządek obrad V Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie: 

1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji  

4. Informacje Przewodniczących Komisji stałych o pracy w okresie 

międzysesyjnym 

5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości  

na 2025 rok (druk nr: 57/2024) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Olsztynie  

nr IV/46/24 z dnia 12 listopada 2024 roku w sprawie zarządzenia na terenie 

Miasta i Gminy Olsztyn poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia 

inkasenta i wysokości  wynagrodzenia z inkasa (druk nr: 58/2024) 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok oraz w sprawie 

zwolnienia z podatku od środków transportowych (druk nr: 59/2024) 

9. Informacja Prezesa Stowarzyszenia „Partnerstwo Północnej Jury” 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Olsztyn na lata 2024-2036 (druk nr: 60/2024) 

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn na 

2024 rok (druk nr: 61/2024) 

12.Prezentacja projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Olsztyn na lata 2025-2036 i projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Olsztyn na 2025 rok oraz dyskusja  

nad przedłożonymi projektami uchwał  

13.Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach 
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14.Odczytanie opinii Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Olsztynie 

15.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Olsztyn na lata 2025-2036 (druk nr: 62/2024) 

16.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Olsztyn  

na 2025 rok  (druk nr: 63/2024) 

17.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie 

ewidencyjnym Zrębice I w gminie Olsztyn (druk nr: 64/2024) 

18.Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności gruntowej 

przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w Olsztynie, stanowiącą 

własność Miasta i Gminy Olsztyn (druk nr: 65/2024) 

19.Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy - drodze wewnętrznej  

w miejscowości Skrajnica (druk nr: 66/2024) 

20.Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Olsztyn (druk nr: 67/2024) 

21.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków  

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych w transporcie 

drogowym, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olsztyn  

oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych 

(druk nr: 68/2024) 

22.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/191/20 Rady Gminy 

Olsztyn z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych  

przez Gminę Olsztyn (druk nr: 69/2024) 

23.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/43/24 Rady Miejskiej  

w Olsztynie z dnia 12 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji z budżetu 

Miasta i Gminy Olsztyn w 2024 roku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków (druk nr: 70/2024) 

24.Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olsztynie na rok 2025 

25.Sprawy różne i bieżące, wolne wnioski 

26.Zamknięcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie. 

 

Ad. 1.  Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie jej prawomocności. 

Obrady V Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie IX kadencji o godz. 12:06 otworzyła 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Olsztynie, Katarzyna Kulińska-Pluta.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej powitała obecnych na Sesji oraz słuchających 

i oglądających obrady online. 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodnicząca stwierdziła, że w sesji 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może podejmować 

prawomocne uchwały i wnioski. 
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Ad. 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że radni porządek obrad otrzymali.  

Brak było zmian do przedłożonego porządku obrad.  

Zaproponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (głosowanie  

z podniesieniem ręki), w obecności 13 radnych. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji. 

Brak było uwag i zastrzeżeń do protokołu z IV Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie, 

wobec czego, przystąpiono do głosowania.  

Protokół z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Olsztynie został przyjęty jednogłośnie 

(głosowanie z podniesieniem ręki), w obecności 13 radnych. 

 

Ad. 4. Informacje Przewodniczących Komisji stałych o pracy w okresie 

międzysesyjnym.  

Informacje o pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej w Olsztynie tj. Komisji 

Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Gospodarki, Budżetu  

i Finansów, Komisji ds. Socjalnych i Społecznych w okresie międzysesyjnym 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów, Karolina 

Cielebiaś. Zaznaczyła, że w dniu 28 listopada odbyło się wspólne posiedzenie 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Olsztynie, tematem posiedzenia było opiniowanie 

projektu budżetu Miasta i Gminy Olsztyn na 2025 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2025-2036, a założenia obu projektów uchwał omówiła 

szczegółowo pani skarbnik Barbara Łuszczyńska. Dodała, że w dniu 3 grudnia 2024 

roku odbyło się posiedzenie Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów. Tematem 

posiedzenia było ostateczne opiniowanie projektu budżetu Miasta i Gminy Olsztyn 

na 2025 rok oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2036. 

Nadmieniła, że w obradach komisji uczestniczyli Burmistrz Tomasz Kucharski, 

Skarbnik Barbara Łuszczyńska oraz Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Olsztynie. Poinformowała, że w dniu 12 grudnia 2024 roku odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Stałych Rady Miejskiej w Olsztynie. Głównym tematem 

posiedzenia było omówienie projektów uchwał, które będą procedowane  

podczas sesji, a także, że Przewodniczący Komisji Stałych Rady Miejskiej  

w Olsztynie przedstawili plany pracy swoich komisji na 2025 rok. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski przedstawił sprawozdanie  

z działalności za okres od 12 listopada 2024 r. do 17 grudnia 2024 r.  

oraz przetargi. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości 

na 2025 rok.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Olsztynie poinformowała,  

że po zrealizowaniu trzech uchwał związanych z podatkami, musi być zarządzona 

przerwa, ze względu na pilną konieczność podpisania wskazanych uchwał  

i wysłania do publikacji. Dodała, że później sesja rozpocznie się ponownie  

od prezentacji i zaproszenia do składania wniosków do Partnerstwa Północnej Jury 

dla mieszkańców, przedsiębiorców i organizacji pozarządowych. Dodała, że radni 
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otrzymali materiały na e-sesję, a projekt uchwały był omówiony podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że aby uszczegółowić projekt uchwały (z którego wynika, że od garaży 

niebędących w budynkach mieszkalnych pobierana będzie opłata 9,83 zł) ustawa 

pochodząca z 19 listopada 2024 roku o zmianie ustawy o podatkach i opłatach 

lokalnych (która zakładała zmianę w opodatkowaniu garaży podatkiem  

od nieruchomości), nakazuje aby literalnie napisać „od garaży niebędących  

w budynkach mieszkalnych” i jest to uzupełnione, poprawione.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Olsztynie poprosiła radnego Macieja 

Gasińskiego o zagłosowanie poprzez podniesienie ręki. Radny zagłosował „za” 

podjęciem uchwały. Zaznaczono oddany głos w e-Sesji. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt się nie 

wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna 

Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), 

Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (NIEOBECNI) 

Uchwała nr V/55/24 zmieniająca uchwałę w sprawie podatku od nieruchomości  

na 2025 rok, została podjęta jednogłośnie, w obecności 13 radnych. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Olsztynie  

nr IV/46/24 z dnia 12 listopada 2024 roku w sprawie zarządzenia na terenie Miasta 

i Gminy Olsztyn poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasenta  

i wysokości  wynagrodzenia z inkasa. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że jak wynika z rozmowy podczas obrad komisji, 12 listopada Rada 

Miejska wybrała inkasenta do pobierania opłaty targowej w osobie pana Adama 

Kaczmarzyka. Dodał, że w paragrafie 3 określone zostało wynagrodzenie,  

w paragrafie 4 wskazane zostało, że Inkasent jest zobowiązany do rozliczania się 

z pobranej opłaty targowej w ostatni dzień i wynagrodzenie z wykonanych 

czynności otrzyma na podstawie złożonego do urzędu rozliczenia, oraz  

w paragrafie 6 wskazane jest, co się stanie, jeśli sprzedający odmówi podpisu  

na oświadczeniu, itd. Dodał, że Regionalna Izba Obrachunkowa wskazała na fakt, 

że takich szczegółów technicznych nie powinno się ustalać. W związku z tym, 

przygotowany został nowy projekt uchwały, prawidłowy, gdzie wszystkie paragrafy 

techniczne, czyli paragraf 4, 5 i 6 zostały wyeliminowane, a zostały tylko pierwsze 

trzy paragrafy: 1.Zarządza się pobór opłaty targowej na terenie Miasta i Gminy 

Olsztyn w drodze inkasa. 2. Wyznacza się inkasenta opłaty targowej w osobie pana 

Adama Kaczmarzyka. 3. Określa się wynagrodzenie prowizyjne za inkaso 

stanowiące 25 procent opłat. Nadmienił, że pozostałe paragrafy są do usunięcia.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna 
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Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), 

Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (NIEOBECNI) 

Uchwała nr V/56/24 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Olsztynie  

nr IV/46/24 z dnia 12 listopada 2024 roku w sprawie zarządzenia na terenie Miasta 

i Gminy Olsztyn poboru opłaty targowej w drodze inkasa, określenia inkasenta  

i wysokości  wynagrodzenia z inkasa, została podjęta jednogłośnie, w obecności 

13 radnych. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok oraz w sprawie zwolnienia  

z podatku od środków transportowych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zaznaczyła, że radni otrzymali materiały  

w ramach e-Sesji, projekt uchwały został również omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że podatki od środków transportowych stanowią ważny element 

dochodów gminy i mogą być (w widełkach wyznaczanych przez Ministerstwo 

Finansów), regulowane przez Radę Miejską. Dodał, że zaproponowane zostało 

obniżenie podatku do kwoty 1353 zł od ciągnika siodłowego, aby być 

konkurencyjnym wśród innych gmin.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna 

Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), 

Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (NIEOBECNI). 

Uchwała nr V/57/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2025 rok oraz w sprawie zwolnienia  

z podatku od środków transportowych, została podjęta jednogłośnie, w obecności 

13 radnych. 

 

O godz. 12:28 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę, która trwała 

do godz. 12:49. 
 

Ad. 9. Informacja Prezesa Stowarzyszenia „Partnerstwo Północnej Jury”. 

Prezes Stowarzyszenia „Partnerstwo Północnej Jury” przedstawił sprawozdanie 

obejmujące okres 2014-2024 r. Zaznaczył, że środki finansowe którymi 

Stowarzyszenie, jako lokalna grupa działania dysponuje i które beneficjenci  

z terenu dziewięciu gmin (wszystkie gminy powiatu myszkowskiego i pięć gmin 

powiatu częstochowskiego), są przeznaczone na zadania, które są realizowane  

dla różnego rodzaju podmiotów, działających na tym terenie. Dodał, że to środki 

które są pozyskiwane dla ogółu mieszkańców przez każdą z gmin partnerstwa, 

m.in. gminę Olsztyn, związane z różnego rodzaju ogólnodostępnymi terenami 

mieszkańców (placami zabaw, siłowniami zewnętrznymi, ścieżkami rowerowymi), 

realizowane poprzez stowarzyszenia i ze 100% dofinansowaniem. Prezes 

Stowarzyszenia przedstawił przykłady. Poprosił o przekazywanie informacji  

o możliwości ubiegania się o dofinansowanie. Poinformował, że w pierwszym 
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kwartale przyszłego roku zorganizowane zostanie spotkanie dla organizacji 

pozarządowych, potencjalnych przedsiębiorców. Nadmienił, że organizowane  

są również inne działania związane z dziedzictwem lokalnym, wskazał przykłady 

oraz poinformował, że lokalna grupa jako jedyna w województwie śląskim, 

opracowała koncepcję inteligentnego rozwoju wsi dla wszystkich dziewięciu gmin. 

Prezes Stowarzyszenia opowiedział o przeprowadzonych zajęciach podnoszących 

świadomość cyfrową, kursach kwalifikowanej pierwszej pomocy dla strażaków,  

o zakupionych dla każdej gminy defibrylatorach, zajęciach ekologicznych („lasy  

w słoiku”, „obrazy z mchu”), wydanych wydawnictwach, o konkursie dla strażaków 

z gminy Olsztyn, zakupionych koszach do segregacji odpadów, o stworzonym 

korpusie ambasadorów marki lokalnej, zakupionych dla członków Stowarzyszenia 

laptopów (umożliwiających pracę zdalną, komunikowanie się, wymianę 

doświadczeń, informacji), o przeprowadzonych szkoleniach z marki lokalnej 

(autoprezentacja, promocja, social media), jak również o zorganizowanym 

konkursie na inteligentną wieś w 2021 roku, wydanych wydawnictwach, albumów, 

gier, kalendarzy. Zaznaczył, że łączna kwota pomocy udzielonej na różnego 

rodzaju działania dla przedsiębiorców, mieszkańców i organizacji to 744 000 zł. 

Dodał, że Stowarzyszenie rusza z nową perspektywą, z nowymi środkami,  

są podpisane umowy oraz zagwarantowane pieniądze na kolejne lata i kolejne 

działania, a pierwszy nabór rozpocznie się w okolicach marca, kwietnia  

i skierowany będzie dla przedsiębiorców, drugi nabór związany z działaniami dla 

społeczności (budowa miejsc przyjaznych dla mieszkańca, dla turysty, ścieżek 

rowerowych, upiększanie i ulepszanie bytu mieszkańców i przyjeżdżających). 

Nadmienił, że będą to środki finansowe na zakładanie, podejmowanie innowacyjnej 

działalności gospodarczej, na rozwój działalności gospodarczej, na pozarolnicze 

funkcje gospodarstw rolnych - agroturystykę, gospodarstwa edukacyjne,  

na podejmowanie działalności poza rolniczej funkcji gospodarstw rolnych,  

na rozpoczęcie działalności agroturystycznej. Realizowany będzie Europejski 

Fundusz Rolny na rzecz Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Europejski Fundusz 

Społeczny, Prezes pokrótce przedstawił zasady i założenia, złożył świąteczne 

życzenia, wskazał siedzibę Stowarzyszenia oraz zaprosił do kontaktu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zgodziła się z dyrektorem, że innych pieniędzy 

na rozwój przedsiębiorczości, poza innowacją nie będzie. Poprosiła o śledzenie 

stron Partnerstwa Północnej Jury lub Gminy Olsztyn, gdzie wszystkie informacje  

z Partnerstwa Północnej Jury są zamieszczane. Zaznaczyła, że do naboru trzeba 

się przygotować wcześniej, potwierdziła, że biuro dla mieszkańców dziewięciu 

partnerskich gmin, w tym dla mieszkańców gminy Olsztyn jest zawsze otwarte  

i że warto z takiego doradztwa skorzystać.  

Brak było pytań do przedłożonej informacji Prezesa Stowarzyszenia „Partnerstwo 

Północnej Jury”. 

 

O godz. 12:56 Radna Monika Woszczyna dołączyła do obrad Sesji. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Olsztyn na lata 2024-2036.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że radni otrzymali materiały 

na e-sesji, a projekty uchwał zostały omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji 

w dniu 12 grudnia 2024 r.  
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Skarbnik Miasta i Gminy Olsztyn, Barbara Łuszczyńska zaznaczyła, że do projektów 

uchwał zostały przedstawione autopoprawki, wynikające z otrzymanej informacji  

z Ministerstwa o zwiększeniu subwencji oświatowej o 42 082 zł, więc konieczne 

było ujęcie środków w budżecie po stronie dochodów, które wpłynęły na zmianę 

przychodów i deficytu. Skarbnik omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

oraz w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały, wraz z przedłożoną autopoprawką głosowało 14 radnych, 

nikt nie był przeciwny, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr V/58/24 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Olsztyn na lata 2024-2036, została podjęta jednogłośnie, w obecności  

14 radnych. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn  

na 2024 rok. 

Projekt uchwały omówiony w pkt. 10. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały, wraz z przedłożoną autopoprawką głosowało 14 radnych, 

nikt nie był przeciwny, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr V/59/24 w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn na 2024 

rok,  została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 12. Prezentacja projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Olsztyn na lata 2025-2036 i projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta i Gminy Olsztyn na 2025 rok oraz dyskusja nad przedłożonymi 

projektami uchwał. 

Wiceprzewodnicząca poinformowała, że radni przystąpią do głosowania  

nad najważniejszym dokumentem finansowym, który będzie towarzyszył radnym 

przez następnych 12 miesięcy. Dodała, że w sprawie projektu budżetu odbyły się 

dwie połączone komisje Rady Miejskiej - 28 listopada i 3 grudnia 2024 r.  

Projekty uchwał przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że jest to bardzo ważny projekt uchwały, wyznaczający, 

zdeterminowany działaniami i przygotowaniami do tych działań, pozyskanymi 

środkami, zrealizowanymi projektami. Wiążący, ale podlegający ciągłym zmianom, 

gdyż fundusze zewnętrzne kształtują budżet i się zmieniają, przetargi wyznaczają 

faktyczne ceny, w związku z czym budżet ulega pewnym modyfikacjom. Burmistrz 

omówił zapisy projektów uchwał.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonych projektów uchwał. 

 

Ad. 13. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach. 
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Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Zdzisław Synoradzki  

oraz zaznaczył, że opinia jest dostępna w BIP-ie. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonej opinii. 

 

Ad. 14. Odczytanie opinii Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Olsztynie. 

Opinię Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w Olsztynie przedstawiła Przewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów 

Rady Miejskiej w Olsztynie, Karolina Cielebiaś. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonej opinii. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Olsztyn na lata 2025-2036. 

Projekt uchwały omówiony w pkt. 12. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr V/60/24 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Olsztyn na lata 2025-2036, została podjęta jednogłośnie, w obecności  

14 radnych. 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Olsztyn  

na 2025 rok. 

Projekt uchwały omówiony w pkt. 12. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr V/61/24 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Olsztyn na 2025 

rok, została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

 

O godz. 14:09 Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła przerwę, która trwała 

do godz. 14:22. 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym 

Zrębice I w gminie Olsztyn. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że w planach jest zaprojektowanie ulicy Jurajskiej w Zrębicach, o którą 

mieszkańcy zabiegają co najmniej od kilku lat i którą w minionych latach udało się 

oświetlić. Dodał, że aby zaprojektować, trzeba poszerzyć własność Miasta i Gminy 
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Olsztyn i nabyć od mieszkańców łącznie 673 m2 powierzchni. Nadmieniła, że jest 

deklaracja o bezpłatnym przekazaniu.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr V/62/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę 

Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym Zrębice I  

w gminie Olsztyn, została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności gruntowej 

przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w Olsztynie, stanowiącą 

własność Miasta i Gminy Olsztyn. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że zgodnie z tym, co zostało omówione podczas komisji i w nawiązaniu 

do załącznika mapowego, działka o numerze 1680/11, w związku z uchwaleniem 

planu miejscowego dla tzw. Pocztowców, w roku 2018 zyskała status budowlanej, 

ale nie posiada aktualnie dostępu do drogi publicznej. W związku z tym właściciel 

wystąpił z wnioskiem o zapewnienie dostępu poprzez ustanowienie służebności 

poprzez działki gminne (1582/7, 1582/8, 1582/9) i nie będzie to prawo bezpłatne. 

Dodał, że samorząd nie ma możliwości ustanawiania na swoich działkach zgody  

na ustanawianie służebności gruntowej bezpłatnej.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr V/63/24 w sprawie ustanowienia odpłatnej służebności gruntowej 

przejazdu i przechodu przez nieruchomość położoną w Olsztynie, stanowiącą 

własność Miasta i Gminy Olsztyn, została podjęta, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy - drodze wewnętrznej  

w miejscowości Skrajnica. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu  

12 grudnia.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że projekt uchwały wskazuje nazwanie nienazwanej dotąd ulicy 

znajdującej się w Skrajnicy, zrealizowanej przy udziale środków z Funduszu 

Ochrony Gruntów Rolnych. Mieszkańcy zaproponowali nadanie nazwy - Miodowa. 

Dodał, że pomysł uzyskał akceptację Radnego Władysława Bekusa oraz Pani 

Sołtys.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
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Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski 

(PRZECIW), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), 

Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna 

Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA). 

 Uchwała nr V/64/24 w sprawie nadania nazwy ulicy - drodze wewnętrznej  

w miejscowości Skrajnica, została podjęta, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Olsztyn. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  w Olsztynie poinformowała, że uchwała 

związana jest z polityką kanalizacyjną miasta i gminy Olsztyn. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że Miasto i Gmina Olsztyn uczestniczy w Krajowym Programie 

Oczyszczania Ścieków Komunalnych. Ostatnia uchwała o KPOŚ-ku pochodzi z roku 

2020 i wymaga aktualizacji. Dodał, że kiedyś granice aglomeracji, które mają być 

objęte kanalizacją były znacznie większe. Później w związku z tym,  

że zobowiązania rządu przewidywały pewien termin skanalizowania, a było  

to niemożliwe ze względów finansowych w skali kraju, te aglomeracje zostały 

zmniejszone. Proponowana aktualizacja oddaje faktyczny zasięg aglomeracji,  

po przeprowadzonym przeglądzie obszaru i granic aglomeracji, byłyby wyłączone 

z aglomeracji nieruchomości aktualnie obsługiwane przez zbiorniki bezodpływowe 

i są to nieruchomości, do których nie ma technicznych możliwości przyłączenia się 

do kanalizacji sanitarnej. Burmistrz wskazał, że nieruchomości pokazane są  

w tabeli numer 1, a aktualizacja uchwały o aglomeracji jest niezbędna między 

innymi przy  staraniach o pieniądze zewnętrzne na rozbudowę systemu kanalizacji 

sanitarnej lub oczyszczalni ścieków.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA)). 

Uchwała nr V/65/24 w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyznaczenia aglomeracji 

Olsztyn, została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 21. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków  

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych w transporcie drogowym, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olsztyn oraz ustalenia stawki 

opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że kolejny raz aktualizowany jest załącznik do uchwały, dołożone są 

dwa podwójne przystanki w Zrębicach przy ulicy Widokowej oraz w Bukownie przy 

ulicy Widokowej. W ten sposób uchwała w sprawie określenia warunków i zasad 

korzystania z przystanków, do której załącznikiem jest wykaz przystanków będzie 

aktualna.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
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Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr V/66/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych w transporcie drogowym, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olsztyn oraz ustalenia stawki opłat  

za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, została podjęta jednogłośnie,  

w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/191/20 Rady Gminy 

Olsztyn z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Olsztyn. 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Olsztyn, 

Małgorzata Haładyj. Zaznaczyła, że przedłożony projekt uchwały przewiduje 

zmiany w regulaminie wynagradzania, uchwalonego przez Radę Gminy 15 grudnia 

2020 roku. Dodała, że w przedłożonym projekcie zostały zaproponowane zmiany 

składników wynagrodzenia - dodatek motywacyjny wszystkich nauczycieli  

i dodatek funkcyjny dyrektorów szkół, wzrost obydwu dodatków. Zastępca 

Burmistrza przedstawiła konstrukcję dodatku funkcyjnego dla dyrektorów. 

Nadmieniła, że średnio wzrost wszystkich dodatków (funkcyjnego  

i motywacyjnego) kształtuje się na poziomie 26%. Kwota bazowa będzie wynosić 

650 zł i w zależności od wielkości szkoły: w szkole do 5 oddziałów za oddział  

- 20 zł, w szkole powyżej 10 oddziałów - 25 zł. Nadmieniła, że w uzasadnieniu 

projektu uchwały przedłożone zostało dokładne wyliczenie w poszczególnych 

rodzajach szkół. W szkole do 5 oddziałów - 1000 zł, od 6 do 10 - 1650 zł i w szkole 

powyżej 10 oddziałów - 2525 zł. Zaznaczyła, że jeśli chodzi o dodatek motywacyjny 

dla wszystkich nauczycieli (w tym dyrektorów), podlega również wzrostowi i będzie 

zawierał się w widełkach od 300 do 2500 zł. Podkreśliła że, zgodnie z procedurą 

każda zmiana regulaminu wynagradzania podlega uzgodnieniom ze Związkami 

Zawodowymi. Poinformowała, że na terenie gminy Olsztyn działają dwa związki 

zawodowe nauczycieli - Związek Nauczycielstwa Polskiego i Związek Zawodowy 

Solidarność – z którymi odbyły się uzgodnienia.   

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr V/67/24 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/191/20 

Rady Gminy Olsztyn z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Olsztyn, została podjęta jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 23 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/43/24 Rady Miejskiej  

w Olsztynie z dnia 12 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji z budżetu 

Miasta i Gminy Olsztyn w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że sprawa została omówiona 

na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że Zebranie Wiejskie w Olsztynie przyznało Wspólnocie Gruntowej 

Olsztyńskiej 15 000 zł na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane. Rada Miejska w Olsztynie 12 listopada 2024 roku, potwierdziła uchwałę 

Zebrania Wiejskiego ale w uchwale zabrakło precyzyjnej nazwy, dla kogo dotacja 

jest przeznaczona, chodzi o uszczegółowienie.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr V/68/24 w sprawie zmiany uchwały Nr IV/43/24 Rady Miejskiej  

w Olsztynie z dnia 12 listopada 2024 r. w sprawie udzielenia dotacji z budżetu 

Miasta i Gminy Olsztyn w 2024 roku na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, została podjęta 

jednogłośnie, w obecności 14 radnych. 

 

Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olsztynie na rok 2025. 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Olsztynie, Mariusz Bugara. Zaznaczył, że do przedstawionego projektu uchwały, 

omówionego na połączonym posiedzeniu Komisji, Komisja Rewizyjna proponuje 

autopoprawkę. Przewodniczący przedstawił treść autopoprawki wraz z planem 

pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olsztynie na 2025 rok.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej 

Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr V/69/24 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olsztynie na rok 2025, została podjęta jednogłośnie, w obecności  

14 radnych. 

 

Ad. 25. Sprawy różne i bieżące, wolne wnioski. 

Pan Piotr Żyłka, ojciec jednego z dzieci uczęszczających do przedszkola w Olsztynie 

poinformował, że w grupie czterolatków, wychowawczyni pracuje na zastępstwo. 

Zaznaczył, że reprezentuje wszystkich rodziców grupy czterolatków. Zaznaczył, że 

wychowawczyni nie będzie mogła dokończyć swojego wychowawstwa, zacytował 

§ 12 pkt. 3 Rozporządzenia Ministra Edukacji w sprawie szczegółowej organizacji 

publicznych szkół i publicznych przedszkoli oraz wskazał na badania naukowe, 

mówiące o tym, jaki negatywny wpływ na dzieci ma zmiana nauczyciela, 

szczególnie we wczesnym etapie edukacji. Dodał, że wie, iż Dyrektor Szkoły starała 

się o dodatkowy etat, aby wychowawczyni mogła zostać oraz, że miała zakończyć 

pracę w lutym, ale zostanie do czerwca. Nadmienił, że rodzicom zależałoby, żeby 
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wychowawczyni dokończyła swoją pracę, została co najmniej jeszcze dwa lata  

i zakłada, że problemem pewnie są pieniądze i brak etatu. Poprosił o wsparcie oraz 

zaznaczył, że uważa, że obecna wychowawczyni jest znakomitym pedagogiem  

i dla gminy, przyszłości funkcjonowania, renomy przedszkola, dobrze by było, 

gdyby wychowawczyni mogła zostać. Poinformował, że udzieli odpowiedzi  

na pytania oraz udostępni badania naukowe na temat szkodliwości zmiany 

nauczyciela. 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że temat jest znany, a głównym adresatem 

wniosku jest Dyrektor Przedszkola, która odpowiada za organizację pracy 

przedszkola. Zaznaczyła, że w jej ocenie oraz kuratorium oświaty, przedszkole 

działa wzorowo. Dodała, że rozumie obawy oraz niepokój rodziców i dlatego 

wyrażono zgodę, aby nauczycielka pozostała w przedszkolu do końca roku 

szkolnego, choć wiedziała, że jest zatrudniona na zastępstwo. Nadmieniła, że 

umowa na zastępstwo jest umową na czas określony, do pracy wraca nauczycielka  

po urlopie macierzyńskim i dla niej musi być etat. W związku z tym, organ 

prowadzący podjął decyzję o przedłużeniu umowy do końca roku szkolnego  

z wychowawczynią tej grupy, a co się będzie działo w przyszłym roku szkolnym, 

będzie można więcej powiedzieć po przeprowadzeniu rekrutacji do przedszkola. 

Dodała, że przedszkole w Olsztynie jest przedszkolem sztandarowym, przyjaznym, 

pokazywanym jako wzór przedszkola świetnie zorganizowanego, pod względem 

opieki oraz zajęć dodatkowych typu rytmika, a zmiany są wpisane w charakter 

pracy każdego z nas.  

Osoba uczestnicząca w obradach sesji zaznaczyła, że są bardzo zadowoleni z tego, 

jak działa przedszkole i uważa m.in., że wychowawczyni jest świetnym 

pedagogiem, który rozwija się, a kadra przedszkola też się starzeje oraz, że ciężko 

jest w dniu dzisiejszym zdobyć nauczyciela z pasją i z oddaniem dla dziecka.  

Dyrektor Gminnego Przedszkola w Olsztynie, Iwona Wilk-Karaśkiewicz, 

odpowiedziała, że nauczyciel wraca do pracy po urlopie macierzyńskim  

i rodzicielskim, podziękowała organowi prowadzącemu za pozytywną odpowiedź 

na skierowaną prośbę i umożliwienie dopracowania nauczycielce do końca roku 

szkolnego, aby dany etap stażu mógł zostać zamknięty. Zaznaczyła, że rozumie 

prośby rodziców i intencje, poprosiła o zrozumienie realiów i tego, że Dyrektor 

Przedszkola dokonuje nieustannej analizy potrzeb kadrowych przedszkola. 

Wskazała, że grup jest siedem i biorąc pod uwagę rekrutację utrzymującą się na 

tym samym poziomie i stan zatrudnienia kadry pedagogicznej, nie ma w tym 

momencie realnych potrzeb, by tworzyć dodatkowy etat. Dyrektor nie wie, jak 

będzie wyglądała rekrutacja w przyszłym roku, ile grup się utworzy, a obowiązkiem 

Dyrektora jest w pierwszej kolejności zadbanie o zatrudnienie nauczycieli 

pracujących w przedszkolu. Dodała, że obecna wychowawczyni grupy dokształca 

się, zdobywa kwalifikacje, by móc pracować jako nauczyciel współorganizujący  

i Dyrektor nie wyklucza sytuacji, jeśli w trakcie rekrutacji pojawi się sytuacja,  

gdy taki nauczyciel będzie potrzebny, że sięgnie po ofertę obecnej wychowawczyni. 

Dyrektor wskazała na ofertę psycholog, skierowanej do rodziców z pomocą  

w przygotowaniu dzieci do zmian, które mają nastąpić.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej zapytała czy obecna wychowawczyni była 

uprzedzona o tym, że jest to umowa na czas określony i na zastępstwo, Dyrektor 

Szkoły odpowiedziała, że tak, od samego początku.  
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Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że pismo skierowane do Rady 

Miejskiej w Olsztynie, zostanie przekazane do organu nadzoru, choć wpisany  

jest również do wiadomości Burmistrz Tomasz Kucharski. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski złożył świąteczne życzenia, 

zaprosił na Sylwestra na rynku oraz podziękował za podjęcie uchwały budżetowej.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej wraz z całym gronem Rady Miejskiej  

w Olsztynie dołączyła się do życzeń oraz dodała, że pierwsze pół roku współpracy 

pokazało, że spraw związanych z mieszkańcami jest dużo i wyraziła nadzieję, że 

uda się wspólnie wypracować dobry kierunek. 

 

Ad. 26. Zamknięcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  

w Olsztynie o godz. 15:04 zamknęła obrady V Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie  

IX kadencji. 

 

 

 

 

 

 

                                       

                                                                               Wiceprzewodnicząca 

      Protokolant                                                    Rady Miejskiej w Olsztynie 

 

Agnieszka Migalska                                                 Katarzyna Kulińska-Pluta 

 

 

 


